
Protokół Nr 35/22
z  posiedzenia  on-line  Komisji  Spraw Społecznych,  które  odbyło  się  w dniu  24  marca 
2022r. o godz. 11,45 on-line. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad :
1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. 
- proj. nr 2
3.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. 
- proj. nr 4
4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków 
OSP
5.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Dziennym Ośrodku Adaptacyjnym 
dla Osób Niepełnosprawnych przy Miejskim Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach.
Zaopiniowanie wniosku w sprawie nadania nazwy nowo projektowanej ulicy.
6. Sprawy różne:
- sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2021r.,
- pismo Komendy Powiatowej Policji z dnia 07.02.2022

Ad.1
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Duraj (dalej: Przewodniczący Komisji) przywitał radnych 
i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli  do  posiedzenia  on-line  KSS.  Odczytał  listę 
obecności radnych, którzy są członkami KSS. Wszyscy radni obecni.

Do porządku obrad nie było uwag (zał. nr 2). Porządek przyjęto.

Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. 
-     proj. nr     2 (zał. nr 3)   

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta) 
omówiła projekt ww. uchwały.
I. Po stronie dochodów dokonuje się zwiększeń o kwotę 254.794,22 zł:
- z tytułu podpisania z Powiatowym Urzędem Pracy w Pabianicach w dniu 04.01.2022 r. 
porozumienia  nr  CAZ-I-612-1/MS/2022  w  sprawie  organizacji  Prac  Społecznie 
Użytecznych w kwocie 152.280,00 zł;
-  z  tytułu  podwyższenia  wysokości  dofinansowania  kosztów  rocznego  pobytu  jednego 
uczestnika  w  Warsztatach  Terapii  Zajęciowej  w  związku  z  Rozporządzeniem  Rady 
Ministrów z dnia 30.12.2021 (Dz.U. 2022.3 z dnia 03.01.2022) w kwocie 48.000,00 zł;
-  w  związku  z  niewykorzystaniem środków  w  roku  2021  na  projekcie  ”Środowiskowe 
Centrum Zdrowia Psychicznego dla dzieci i młodzieży w Pabianicach” zwiększa się budżet 
Miasta Pabianic  na rok  2022 w kwocie 54.514,22 zł.
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II. Po stronie wydatków dokonuje się zmian w kwocie 513.291,42 zł:
-  z tytułu podpisania z Powiatowym Urzędem Pracy w Pabianicach w dniu 04.01.2022 r. 
porozumienia  nr  CAZ-I-612-1/MS/2022  w  sprawie  organizacji  Prac  Społecznie 
Użytecznych w kwocie 152.280,00 zł, (MCPS);
-  z  tytułu  podwyższenia  wysokości  dofinansowania  kosztów  rocznego  pobytu  jednego 
uczestnika  w  Warsztatach  Terapii  Zajęciowej  w  związku  z  Rozporządzeniem  Rady 
Ministrów z dnia 30.12.2021 (Dz.U. 2022.3 z dnia 03.01.2022) w kwocie 48.000,00 zł, 
(MCPS);
-  w  związku  z  niewykorzystaniem środków  w  roku  2021  na  projekcie  ”Środowiskowe 
Centrum Zdrowia Psychicznego dla dzieci i młodzieży w Pabianicach” zwiększa się budżet 
roku 2022 Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych w kwocie 54.514,22 zł;
-  z  tytułu  zwiększenia  wydatków  finansowych  z  dotacji  UE  na  projekcie  pn.  „Nie  ma 
jak rodzina”  o  kwotę  258.139,85zł  w  związku  z  niepełną  realizacją  zaplanowanych 
wydatków w 2021 r, (MCPS);
-  z tytułu zwiększenia wydatków finansowych z dotacji  UE na projekcie pn. „Prowadzę 
swoją  firmę  2" o  kwotę  357,35zł  w  związku  z  niepełną  realizacją  zaplanowanych 
wydatków w 2021 r. (WSSiG)
Po stronie wydatków dokonuje się przeniesienia w Miejskim Centrum Pomocy Społecznej 
w  ramach  wydatków  bieżących  kwoty  10.650,00  zł  w  celu  zabezpieczenia  środków 
na wkład własny do projektu pn. „Nie ma jak rodzina”.
III.  Ponadto  wprowadza  się  do  załącznika  inwestycyjnego  zadanie  pn.  „Doposażenie 
PCM Sp. z o.o  w kardiomonitory i pompy infuzyjne w ramach COVID-19 ” wprowadzone 
do budżetu wydatków WSSiG roku 2022 Zarządzeniem  Prezydenta  Miasta  Nr 2/2022/P 
z dnia  4  stycznia  2022  r. Zadanie  ujęte  było  w  budżecie  roku  2021.  Z  przyczyn 
technicznych  związanych  z  bankowością  elektroniczną  nie  zostało  zrealizowane 
do 31.12.2021 r. Realizacja płatności wobec kontrahenta nastąpiła w m-cu styczniu.
IV. Zmiana wyniku budżetu

Skutkiem powyższych zmian po stronie dochodów i wydatków jest zmiana wyniku 
budżetu w roku 2022,  który ulega zmniejszeniu o kwotę 258.497,20 zł  i  po zmianach 
będzie wynosił (-) 65.305.304,77 zł (deficyt budżetu).

Deficyt planuje się sfinansować przychodami pochodzącymi z:
- emisji obligacji komunalnych w kwocie 8.000.000,00 zł,
- wolnych środków w kwocie 56.706.370,94 zł,
- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających 
z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych 
i dotacji  na  realizację  programu,  projektu  lub  zadania  finansowego  z  udziałem  tych 
środków w kwocie 598.933,83 zł.

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  4):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu 
uchwały – 7, przeciw - 0, wstrzymało się – 2. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. 
-     proj. nr     4 (zał. nr   5  )  

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
W związku z pismem z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi  FB-I.3111.1.5.2022 
z dnia 16.02 2022 r. zwiększa się dochody budżetu państwa o kwotę 3.500 zł.
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Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  6):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu 
uchwały – 9, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały w s prawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników OSP (zał. nr 7) 

Uzasadnienie do uchwały.
Zgodnie z artykułem 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym do wyłącznej właściwości  rady gminy należy stanowienie w innych sprawach 
zastrzeżonych ustawami do kompetencji rady gminy. 

Wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 
została  uregulowana  uchwałą  Nr  IV/36/19  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  podjętą 
na podstawie  art.  28  ust.  1  i  2  ustawy  z  dnia  24  sierpnia  1991  r.  o  ochronie 
przeciwpożarowej (Dz. U. z 2020 r. poz. 961, z późn. zm.). 

W dniu 1.01.2022 r. weszła w życie ustawa z dnia 17.12.2021 r. o ochotniczych 
strażach pożarnych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2490), na mocy której art. 28 ustawy o ochronie 
przeciwpożarowej został uchylony. W związku z tym zachodzi konieczność podjęcia nowej 
uchwały  regulującej  wysokość  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników, 
zgodnie z obowiązującymi przepisami w tym zakresie. 

Cytowana wyżej ustawa o ochotniczych strażach pożarnych w art.  15 ust. 1 i  2 
stanowi, że: 

„Art.15.  1.  Strażak  ratownik  OSP,  który  uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym, 
akcji ratowniczej,  szkoleniu  lub  ćwiczeniu,  otrzymuje,  niezależnie  od  otrzymywanego 
wynagrodzenia, ekwiwalent pieniężny. 

2.  Wysokość  ekwiwalentu  pieniężnego  ustala,  nie  rzadziej  niż  raz  na  2  lata, 
właściwa rada gminy w drodze uchwały.  Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może 
przekraczać 1/175 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto, ogłoszonego przez 
Prezesa  Głównego  Urzędu  Statystycznego  w  Dzienniku  Urzędowym  Rzeczypospolitej 
Polskiej "Monitor Polski" na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o 
emeryturach i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 291 z  
późn.  zm.)  przed  dniem  ustalenia  ekwiwalentu,  za  każdą  rozpoczętą  godzinę  od 
zgłoszenia  wyjazdu  z  jednostki  ochotniczej  straży  pożarnej.  Ekwiwalent  pieniężny  jest 
wypłacany z budżetu właściwej gminy.".

 Ponadto  przepis  art.  32  ust.  1  pkt  1  stanowi,  że:  „Koszty  funkcjonowania 
ochotniczych straży pożarnych są ,pokrywane w szczególności z: 1) budżetów jednostek 
samorządu terytorialnego;" .

Ponieważ  przeciętne  wynagrodzenie  w  trzecim  kwartale  2021  roku  wyniosło 
5.657,30 zł  (komunikat  Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 10 listopada 
2021  r.),  a  wysokość  ekwiwalentu  pieniężnego  za  każdą  rozpoczętą  godzinę 
działania ratowniczego, akcji  ratowniczej, szkolenia lub ćwiczenia nie może przekroczyć 
1/175 tej kwoty, proponuje się wysokość ekwiwalentu pieniężnego za każdą rozpoczętą 
godzinę  udziału  strażaków  ratowników  OSP  w  działaniach  ratowniczych,  akcjach 
ratowniczych,  szkoleniach  lub  ćwiczeniach  w  kwocie  32,00  zł  (słownie:  trzydzieści 
dwa 00/100 zł).  Z uwagi na to, że uchwała jest korzystniejsza dla beneficjentów, może 
wejść w życie z datą wsteczną, tj. z dniem 1 stycznia 2022 r. Pozwoli to na uniknięcie 
okresu,  w  którym  nie  obowiązywałaby  żadna  regulacja,  dotycząca  ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników OSP. Przedmiotowa uchwała podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego.
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Przewiduje się, że zapewnienie w budżecie Miasta Pabianice na 2022 rok kwoty 
20 000zł pokryje koszty udziału strażaków ratowników OSP w działaniach ratowniczych, 
akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub  ćwiczeniach,  nie  mniej  jednak  będzie  zależało 
to od liczby zdarzeń na terenie miasta i czasu trwania tych zdarzeń. 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  8):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu 
uchwały – 9, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad 
ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodku  wsparcia  –  Dziennym  Ośrodku 
Adaptacyjnym  dla  Osób  Niepełnosprawnych  przy  Miejskim  Centrum  Pomocy 
Społecznej w Pabianicach (zał. nr 9) 

Dyrektor Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej  w Pabianicach Pan Katarzyna 
Cegiełka (dalej: Dyrektor MCPS) omówiła projekt ww. uchwały.

W  związku  z  rosnącą  inflacją,  powodującą  konieczność  ponoszenia  zwiększonych 
kosztów  niezbędnych  w  codziennym  życiu  przez  samych  uczestników  Dziennego 
Ośrodka Adaptacyjnego  dla  Osób  Niepełnosprawnych  przy  Miejskim  Centrum Pomocy 
Społecznej  w  Pabianicach,  jak  i  ich  rodzin  –  w  szczególności  wzrost  cen  mediów, 
żywności,  środków  niezbędnych  do  pielęgnacji  osób  wymagających  stosowania 
pielucho-majtek,  środków  kosmetycznych,  leków,  środków  ortopedycznych  i  sprzętu 
rehabilitacyjnego  –  należy  uwzględnić  obniżenie  wysokości  odpłatności  za  pobyt 
w ośrodku wsparcia  – Dziennym Ośrodku Adaptacyjnym dla Osób Niepełnosprawnych 
przy Miejskim Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach.

Uczestnicy  są  przede  wszystkimi  osobami  z  niepełnoprawnością  intelektualną, 
jak również  osobami   starszymi  i  z  chorobą  Alzheimera,  wymagającymi  szczególnej 
opieki. Ich  stan  zdrowia  nie pozwala  na  korzystanie  z  innych  form  pomocy.  Pobyt 
w  ośrodku  wsparcia  jest  alternatywą dla  pobytu  w  domu pomocy  społecznej,  którego 
średni  miesięczny koszt  utrzymania  w powiecie pabianickim ustalony w 2022r.  wynosi 
4 750,00 zł.

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  10):  za  pozytywnym zaopiniowaniem ww.  projektu 
uchwały – 9, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie

Ad. 6
Zaopiniowanie  wniosku  w  sprawie  nadania  nazwy  nowo  projektowanej  ulicy 
(zał.     nr     11)  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Pan Mariusz Witkowski (dalej:  
Naczelnik WGN)  omówił ww. wniosek.

Nowoprojektowaną  ulicę  tworzą  działki  położone  w  obrębach  P-2  stanowiące 
własność Gminy Miejskiej Pabianice dz. nr nr 63/5, 64/4, 65/6, 67/20 i 68/15 o łącznej 
powierzchni 1223 m2 .

Wyżej opisana  ulica powstała z nieruchomości położonych przy ul. Wspólnej 50A 
i 54 oraz Karniszewickiej 125, 129, 131D.

W  miejscowym  planie  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianic 
(uchwała z  dnia  29  czerwca  2006  r.  nr  LXVII/561/06  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach 
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w sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianic 
w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej Pabianice) przedmiotowa ulica oznaczona 
jest symbolem KDW - tereny dróg wewnętrznych. 

Wzdłuż  w/w  nieruchomości  oraz  na  terenach,  do  których  przedmiotowa  droga 
prowadzi zlokalizowane są działki budowlane, na których powstają domy jednorodzinne. 

Ponadto  właściciele  okolicznych  posesji  wnioskowali  do  Urzędu  Miejskiego  w 
Pabianicach o nadanie nazwy dla przedmiotowej ulicy w związku z utrudnieniami takimi 
jak  np.  problemy  z  odnalezieniem  adresata  przez  kurierów,  dostawców,  ale  co 
najważniejsze przez służby porządkowe.

Okoliczne  ulice  noszą  nazwy:  Wspólna,  Karniszewicka  Morelowa,  Wiśniowa, 
Czereśniowa.

W  związku  z  powyższym,  proszę  o  rozważenie  nadania  nazwy  -  Migdałowa 
zaproponowanej przez mieszkańców lub zaproponowanie nazwy nawiązującej tematyką 
do już istniejących nazw ulic.

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 12): za pozytywnym zaopiniowaniem ww. wniosku: – 9, 
przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Sprawy różne. 
- sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2021r. (zał. nr 13) 
- pismo Komendy Powiatowej Policji z dnia 07.02.2022 (zał. nr 14)

Radna  Iwona  Marczak:  ze  sprawozdania  wynika,  że  w  2021r.  Straż  Miejska  decyzją 
wojewody  musiała  podporządkować  swoje  działania  realizacji  zdań  związanych 
z przeciwdziałaniem covid-19. Jakie były prowadzone działania?

Komendant  Straży  Miejskiej  Pan  Tomasz  Makrocki  (dalej:  Komendant  SM):  działania 
polegały głównie na realizacji postanowień związanych z covid-19 czyli: wspólne patrole, 
sprawdzanie  galerii  handlowych,  noszenie  maseczek.  Dodatkowo  mieliśmy  punkty 
pobierania wymazów,  strażnicy miejscy  pilnowali  tam porządku,  ponieważ było  bardzo 
dużo  chętnych   i  tworzył  się  bałagan,  punkty  szczepień  i  dużo  pracy  związanej 
z zabezpieczaniem  samego  urzędu.  Ogólnie  mówiąc  wszystkie  działania  związane 
z obostrzeniami.

Radna  Monika  Urbańska:  czy  jest  możliwość  zwiększenia  liczby  patroli  zwłaszcza 
pieszych w okolicach centrum w związku z duża liczbą uchodźców i różnymi incydentami 
jakie miały już miejsce?

Komendant  SM:  przyglądamy  się  tej  sytuacji,  wysyłamy  wszystkie  możliwe  patrole, 
które mamy.  Korzystając  z  okazji,  zawsze  będę  optował,  walczył  o  kolejne  etaty, 
bo tych strażników  na  mieście  brakuje.  Mamy  dużo  zadań  różnych,  które  na  stałe 
się wspinały,  a  które  chcemy  kontynuować  (np.  praca  ze  skazanymi,  którą  powinno 
się rozwinąć).  Mamy  obsadę  na  monitoringu  i  widzimy  całe  miasto  też  wieczorem, 
ale nie mamy  takiego  komfortu,  żeby  zrobić  nocne  patrole,  po  prostu  nie  mamy 
ludzi. Na tą  chwile  wszystkie  patrole  działają  w  mieście.  Jeśli  są  jakieś  sygnały, 
to prosimy zgłaszać,  patrole  się  przemieszczają.  Jesteśmy  też  w  stałym  kontakcie 
z funkcjonariuszami  policji  i  przekazujemy sobie  też  wzajemnie  te  zadania.  Na pewno 
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miasto jest bezpieczne. Natomiast,  jeśli  byłoby więcej funkcjonariuszy, na pewno wiele 
by to poprawiło w sprawie bezpieczeństwa.

Radna  Monika  Urbańska:  czyli  ze  względu  na  niższa  obsadę  nie  ma  możliwości 
wzmożenia tych patroli w centrum?

Komendant SM: ze względu na obsadę nie możemy zrobić patroli  nocnych, od 22 – 6 
rano, zostaje monitoring i  interwencje policji.  Mamy za mało ludzi,  to są też urzędnicy 
w mundurach, muszą mieć przerwy w pracy, czas na odpoczynek itd. 4,5 dodatkowych 
etatów  na  pewno  by  zdecydowanie  pomogło  i  wtedy  bym  się  pokusił  o  nocne 
patrole. Teraz  mamy  tyko  monitoring  i  dyżurnego  w  jednej  osobie,  bo  też  nie  mogę 
sobie pozwolić,  żeby  był  jeden  dyżurny  i  jeden  obsługujący  monitoring.  Gra  się  toczy 
o etaty  i  uważam,  że  na  takie  miasto  jest  ich  za  mało.  Na  początku  były  42  etaty, 
teraz mam 31 osób, to jest spora różnica.

Radny Włodzimierz Stanek: jak Pan Komendant ocenia działalność tej jednostki Animal 
Patrol, o który interpelowałem, w ostatnim roku, czy jakieś potrzeby związane z zakupem 
sprzętu, wyposażenia, bo wiem, że tych interwencji jest sporo, sam dwa razy zgłaszałem 
i faktycznie reakcja była szybka. Jak Pan Komendant to ze swojej strony widzi, ilość tych 
interwencji i potrzeby na przyszłość.

Komendant  SM: chcielibyśmy jak najbardziej  rozwijać Animal  Patrol,m są osoby,  które 
były przeszkolone.  Natomiast  z  racji  tego  że  mamy  inne  obowiązki,  pierwszy  zawsze 
jest człowiek,  zwierzęta  oczywiście  też,  jeżeli  są  możliwości.  Na  pewno  specjalny 
samochód  dla  Animal  Patrol  byłby  przydatny,  bo  dzisiaj  mamy  sytuację,  że  jednym 
samochodem przewozimy  i  psy  i  ludzi.  To  byłby  duży  komfort,  dodatkowo  gdybyśmy 
się rozwijali  osobowo.  Na  pewno  kolejne  osoby  poszłyby  na  szkolenie,  mamy  bardzo 
dobrą  współprace  z  Łodzią,  jesteśmy  zaprzyjaźnienie  z  tą  sekcją,  wymieniamy 
doświadczenia.  Natomiast  moglibyśmy  się  tutaj  bardziej  wykazać  i  jest  to  też  moim 
oczkiem  w  głowie,  bo  uważam,  że  oczekiwania  mieszkańców  są  duże,  a  my  byśmy 
je chcieli spełniać.

Radny  Piotr  Różycki:  czy  w  związku  ze  zwiększona  liczbą  zadań  związanych 
z uchodźcami, otrzymaliście wsparcie w zakresie tłumaczenia, komunikowania się z tymi 
osobami? 

Komendant  SM:  strażnik  jest  taką  osobą,  że  musi  sobie  radzić  w  każdej  sytuacji,  
mamy osobę,  która  też  obsługuje  urząd  w  zakresie  tłumaczenia,  ale  nie  mamy 
nikogo dedykowanego,  jakoś  sobie  radzimy.  My  pomagamy  też  w  innych  kwestiach, 
chociażby  związanych  z  organizacją  punktów  pomocy,  jesteśmy  gotowi  do  pomocy. 
Jeżeli pójdzie  dwóch  strażników  do  pomocy  na  hali,  albo  miejsc  noclegowych, 
to automatycznie dwóch pracowników nie ma na mieście,  koło  się  zamyka.  Natomiast 
nie mamy osoby, która by z nami w patrolu jeździła i  gdy potrzeba tłumaczyła, musimy 
sobie radzić sami. 

Radny Piotr Różycki: czy gdyby się taka osoba znalazła, to przepisy pozwalają, żebyście 
przyjęli ja do patrolu, również obywatela Ukrainy? 

Komendant  SM:  na  pewno  gdyby  taka  osoba  się  pojawiła,  to  skorzystalibyśmy  z  jej 
usług, ale  też  nie  wszystkie  interwencje  mamy  z  uchodźcami.  Być  może  moglibyśmy 
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skorzystać na tej zasadzie, że wiedzielibyśmy, ze mamy jakąś interwencje z uchodźcami 
wówczas  skorzystać  z  tej  pomocy.  Bardziej  by  mi  zależało  na  tym  co  ogłaszaliśmy 
na naszym  fanpage,  że  poszukujemy  osób  chętnych  do  współpracy,  wolontariuszy 
narodowości  ukraińskiej.  I  kiedy  mamy  zadania  związane  z  uchodźcami,  wówczas 
z takie osoby  byśmy  skorzystali.  Telefon  dyżurnego  jest,  można  zgłosić  swój  akces, 
chęć współpracy.

Więcej pytań nie było.

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 12,15.

Protokołowała:                        Przewodniczył::

    Magdalena Witkowska                                                                    Piotr Duraj 
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